## 試

鮮

香

建議您選個美酒搭熱炒,享受一個美多種酒類優惠活動介紹,就在我們的

<sup>無尾酒最後點餐時間為AM0</sup>

的夜

## À POINT 艾朋牛排餐酒館



艾朋招牌口水雞 450 Steamed Chicken with Chili Sauce



老皮嫩肉 220 Fried Tender Tofu





泰式蝦醬四季豆 250 Thai-Style Green Beans with Shrimp Paste







金沙中卷 360 Squid with Salted Duck Yolk



避風塘軟殼蟹 450 Fried Soft Shell Crab with Typhoon Shelter Style

## 供應時間: PM21:30-AM2:00。

本菜單價格均需加收原價一成服務費。若您對某些食物過敏,請務必告知服務人員。自備酒水收費方式:葡萄酒每瓶\$500,烈酒每瓶\$1000。 平日晚餐、六日整天、國定假日:每人低消500元;平日午餐、一~日宵夜:每人低消300元。六歲以上兒童或大人均需點餐,六歲以下兒童免低消。 恕不能單獨點酒精、非酒精類飲品。未成年請勿飲酒。本菜單圖片僅供參考。本餐廳得依季節更替調整菜單內容。

Above prices are subject to a 10% service charge. Please be sure to let our staff know of any food allergies. Corkage: Wine \$500/Bottle · Spirit \$1000/Bottle. Drinking under age is prohibited. Weekday dinners, Weekends, and National holidays: Minimum spending of NT\$500 per person; Weekday lunches, Monday to Sunday late-nights: Minimum spending of NT\$300 per person. No minimum for children under 6. No beverage à la carte available. The menu photos are for reference only. Our restaurant reserves the right to modify the menu based on seasonal availability.